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PROTOKÓŁ NR 4/22 

z zebrania z mieszkańcami Sołectwa Przyłubie 

z dnia 27 kwietnia 2022 r. 

 

G. Świtała – Sołtys Sołectwa Przyłubie – powitał władze miasta oraz zebranych 

mieszkańców.  

W I terminie zebrania kworum brak, kolejne zaplanowano na godz. 17.15. 

Ad. 1.  

W II terminie zebrania uczestniczy ogólnie 14 mieszkańców. 

Ogłoszenie o zebraniu stanowi - zał. 1 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 2.  

G. Świtała – Sołtys Soł. Przyłubie - przestawił sprawozdanie z działalności Sołectwa 

Przyłubie za 2021 r. (zał. nr 2)  

 

G. Świtała – Sołtys Soł. Przyłubie – przestawił Uchwałę Nr 1/2022 zebrania mieszkańców 

Soł. Przyłubie w sprawie podziału środków finansowych przeznaczonych na działalność 

sołectwa. Zaproponowano kwoty przeznaczyć w 2022 r. na: kosz dożynkowy, paczki 

świąteczne oraz na spotkania integracyjne sołectwa.   

Kto z mieszkańców jest za przyjęciem ww. Uchwały ?  

 

Mieszkańcy przyjęli Uchwałę jednogłośnie (zał. 3).   

 

Ad. 4.  

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła informacje na temat 

zrealizowanych inwestycji na 2022 rok: 

- Urząd Marszałkowski planuje przystąpić do projektowania w pierwszej kolejności ul. 

Garbary, aż do ul. Leśnej. Zostaną wykonane dwa ronda przy ul. Garbary, a także na 

skrzyżowaniu: ul. Leśnej, ul. Powstańców, ul. Ugory, 

- trwa modernizacja świetlicy w Przyłubiu, podzielona na 2 etapy 

- budowa pawilonu szkolnego przy SP Nr 4 (zakończenie 09.2022 r.), 

- budowa ulic na Osiedlu Leśnym, 

- budowa odcinka ul. Targowej od przejazdu kolejowego do zbiornika retencyjnego, 
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- kontynuacja budowy ścieżek rowerowych m.in. przy ul. Leśnej na odcinku od Polo Marketu 

do drogi krajowej nr 10, 

- budowa mini tężni koło Muzeum Solca oraz groty solnej w Ośrodku Sportu i Rekreacji, 

- w sprawie promu poinformowała, że przyczółki, drogi i oznakowanie są już wykonane. 

Prom jest też gotowy oraz m.in. przyczółki wraz z infrastrukturą drogową, trwają próby 

osiągnięcia docelowej prędkości projektowej. Szersze informacje na ten temat pojawią się na 

stronie internetowej Urzędu oraz na facebooku urzędowym.  

- oddano do użytku kompleks naturalnych tras rowerowych. 

- przebudowa Placu Jana Pawła II oraz budowa parkingu u zbiegu ulic Wolności i Toruńskiej 

i Ułańskiej. Przebudowa Placu obejmowała m.in. zmianę układu komunikacyjnego, 

przebudowę infrastruktury podziemnej, wymianę nawierzchni, budowę nowego oświetlenia, 

lokalizację elementów małej architektury, budowę fontanny oraz aranżację zieleni. Czekamy 

na uzyskanie pozwolenia na użytkowanie,  

- zagospodarowanie terenów po byłej Nasycalni przy ul. Kujawskiej. 

 

Ponadto przedstawiła założenia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Bydgoskiego 

Obszaru Funkcjonalnego – SUMP-BOF. Założenia planu umożliwią pozyskanie środków 

finansowych na rozwój komunikacji oraz informacje na temat wymiany źródeł ciepła oraz  

Programu „Czyste Powietrze”. 

 

Ad. 5.  

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła zmiany do projektu 

Statutu Sołectwa Przyłubie m.in. dot. gospodarki finansowej sołectwa. Poddała je pod 

konsultacje. Wszyscy mieszkańcy jednogłośnie przyjęli przedstawione propozycje zmian w 

statucie.   

 

Mieszkańcy zgłosili wnioski dot.: 

- konieczności utwardzenia drogi na odcinku od skrzyżowania z drogą krajową „10” do drogi 

prowadzącej do PKP Przyłubie,  

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że Gmina wystąpi 

do Zarządu Dróg Wojewódzkich, 

 

- braku ścieżki rowerowej od ul. Żeglarskiej do Wisły 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że nie mogła być 

wykonana ścieżka, ponieważ nie ma tam wystarczającej szerokości pasa drogowego. Jest 
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koncepcja połączenie ścieżki rowerowej z Otorowa od skrzyżowania ul. Bydgoskiej i ks. P. 

Skargi do ul. Żeglarskiej. 

- postępów w pracach związanych z budową drogi krajowej S10 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że  rozstrzygane są 

przez GDDKiA przetargi na wykonanie drogi S-10 na zasadzie zaprojektuj - wybuduj.  

W trakcie opiniowania przez RDOŚ w Bydgoszczy jest projekt uchwały dotyczący 

ustanowienia użytku ekologicznego w Wypaleniskach – „Źródliska”. 

 

- konieczności naprawienia lub utwardzenia  pobocza przy zjeździe z drogi krajowej nr 10 do 

osady Grodzyna (stacji PKP Przyłubie),  

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że Gmina wystąpi 

do GDDKiA oraz do PKP. Pismo w tej sprawie do wiadomości otrzyma Sołtys.  

 

- wprowadzenia zakazu poruszania się samochodów ciężarowych w ul. Kujawskiej i ul. 

Lipowej 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że Gmina szuka 

innej alternatywy np. przekierunkowanie ruchu samochodów ciężarowych inną drogą (od ul. 

Toruńskiej do ul. Kopernika, wzdłuż lasu), ale to w dłuższej perspektywie. Na dzień 

dzisiejszy samochody ciężarowe musza jeździć ul. Lipową i ul. Kujawską.  

 

- poprawienia stanu drogi prowadzącej od ul. Wiejskiej do drogi krajowej nr 10 (wyjazd na 

wysokości Osiedla Rudy) tak aby mógł się tam odbywać ruch samochodowy 

 

- konieczności postawienia 2 tablic informacyjnych, oszklonych koło wiaty autobusowej i w 

osadzie Grodzyna (na wcześniejszych zebraniach mowa była o postawieniu tablicy wzdłuż 

drogi, koło wiaty autobusowej, a nie na terenie prowadzącym do świetlicy) 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że wniosek 

zostanie przekazany Dyrektorowi Wydziału Utrzymania Miasta.   

 

- konieczności utwardzenia zjazdów i wyrównania dziur do posesji m.in. do posesji nr 11 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego - odpowiedziała, że wniosek zostanie 

przekazany Dyrektorowi Wydziału Utrzymania Miasta.  

 

- rodzaju pojemnika, do którego można wrzucać zużytą odzież 
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Pracownica ZGK Sp. z o.o. odpowiedziała, że do pojemnika na odpady zmieszane można 

wyrzucać wyłącznie zniszczoną odzież.  

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – odpowiedziała o obowiązujących 

zasadach segregacji odpadów, dzikich wysypiskach na terenie Gminy, oraz o planach 

związanych z nieczynnym wysypiskiem przy ul. Toruńskiej (rekultywacja).  

 

- obsługi interesantów w Urzędzie Miejskim na zasadach sprzed pandemii 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że interesanci są 

obsługiwani bezpośrednio w Urzędzie, z tą różnicą, że to teraz pracownik schodzi na parter 

budynku w celu obsłużenia petenta (w pokoju nr 9) 

 

- usychania zdrowych drzew na terenie sołectwa (czynnik ludzki), zeschnięte drzewo 

przewróciło się m.in. na linie wysokiego napięcia, przez co posesje pozostały bez prądu.  

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że prowadzone jest 

postepowanie w tej sprawie, dlatego nie udzieli więcej informacji.  

 

- konieczności usunięcia suchych, powalonych drzew (5-6 sztuk), które już wcześniej były 

zgłaszane, ponieważ stanowiły niebezpieczeństwo, a nadal nie zostały usunięte) m.in. brzozy 

na odcinku od posesji sołtysa do skrzyżowania z drogą krajową nr 10  oraz drzewa koło 

przystanku autobusowego. 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że Gmina zgłosi to 

do Zarządu Dróg Wojewódzkich.  

 

- własności drogi dojazdowej od torów przy ul. Toruńskiej prowadzącej do łąk nad Wisłą. 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła, które tereny nad 

Wisłą należą do Gminy.   

   

G. Świtała – podziękował zebranym i zakończono zebranie o godz. 18.50. 

 

                                        

                                           Sołtys Soł. Przyłubie – Przewodniczący zebrania 

                                         Grzegorz Świtała  

 

Protokołowała: 

Katarzyna Ciudzińska 
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